
Zápis  z  veřejného zasedání  zastupi te ls tva obce Lány  
konaného dne 22. pros ince 2008 od 18.00 hodin 

 v  hotelu  Classic Lány 
 
Přítomni: 9 členů zastupitelstva obce, viz. prezenční listina 
Omluveni:  p. Jaroslav Běloušek, p. Ing.Jan Loskot 
 
Program jednání: 

1. zahájení,  
2. kontrola usnesení 
3. schválení rozpočtu obce na rok 2009 
4. zpráva starosty obce 
5. obecně závazná vyhláška č.4/2008 o nakládání s odpadem na území obce 
6. schválení smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcního břemene na uložení 

kabelového vedení pro ČEZ Distribuce a.s. 
7. diskuze 
8. usnesení, závěr 

 
 
Ověřovatelé zápisu:  pí. Alena Hlavsová 
                                    Pí. Jiřina Věrnochová 
 
 
Usnesení připraví :    p. Václav Fencl 
 
 
Zápis provede:          Dana Hnízdilová 
 
Starosta obce vyzval zastupitele k doplnění návrhu a hlasování. 
Nikdo ze zastupitelů neměl žádné připomínky a doplnění, proto dal  starosta hlasovat. 
 
       Hlasování k programu:  + 9 
 
1.Veřejné zasedání zahájil starosta obce p. Karel Sklenička. Přivítal přítomné zastupitele  a 
občany . Konstatoval, že dnešní zasedání je usnášeníschopné. 
 
2. Kontrola usnesení č. 5/2008 ze dne  29.10.2008 
 
Kontrolu  usnesení č.5/2008 provedl p. Václav Fencl. 

- inventarizace: úkol trvá do 31.12.2008 
- příprava smluv na pronájem hrobového místa: úkol trvá do 31.1.2009 
- ostatní úkoly byly splněny v termínu  
 

3. Návrh rozpočtu obce na rok 2009 
 
Návrh rozpočtu přednesl starosta obce. Hovořil o vyrovnaném rozpočtu, kdy příjmy i výdaje 
jsou v částce 20.170tis.Kč. 
Informoval o jednání s fi.Ekologie s.r.o., která předložila nové smlouvy na ukládání odpadu 
s navýšením ceny oproti minulým letům. Starosta doporučil zastupitelům schválit navýšení 
částky na odpadovém hospodářství s tím, že částka bude snížena v kapitole komunikace, 
chodníky. Poté vyzval členy zastupitelstva k diskuzi. 
 



pí.Věrnochová: jaký dopad bude mít snížení částky na opravu a výstavbu místních       
                          komunikací. 
                          Starosta obce: v navrhovaných akcích roku 2009 je výstavba nových 
chodníků a opravy místních komunikací (K Rybníku). Částku na tyto akce je nutné snížit. 
 
Nikdo jiný neměl dotazů ani připomínek. Proto dal starosta hlasovat o rozpočtu obce na 
r.2009. 
 
         Hlasování: + 9 
 
4. Zpráva starosty obce 
 
Starosta obce p. Karel Sklenička v krátkosti seznámil přítomné s činností zastupitelstva obce 
v r.2008. ZO se sešlo na 14ti pracovních poradách a 6ti veřejných zasedání. Dále zhodnotil 
starosta docházku zastupitelů, zmínil se o plnění rozpočtu na r.2008 a připomenul jednotlivé 
akce, které se v obci konaly. V závěru poděkoval všem zastupitelům za odvedenou práci. 
 
 
5. OZV č.4/2008 o nakládání s odpady na území obce 
 
Tuto obecně závaznou vyhlášku přednesl místostarosta obce p.Václav Fencl. Nikdo ze 
zastupitelů v diskuzi nevystoupil. 
         Hlasování: + 9 
 
 
6. smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene 
 
Starosta obce pan Sklenička seznámil zastupitele s návrhem smlouvy na zřízení věcného 
břemene na uložení kabelového vedení v ul. Berounská do obecních pozemků. Věcné 
břemeno bude zřízeno za úplatu 50,-Kč/bm. Investorem je ČEZ Distribuce a.s.. 
 
 
         Hlasování: + 9 
7. Diskuze 
 
p.Sklenička: informoval o zápisu z posledního letošního kontrolního dne na výstavbě 
obchvatu obce, kde je konstatováno, že plán na r.2008 byl splněn, provedené práce jsou 
v souladu s harmonogramem stavby, práce budou pokračovat v jarních měsících dle vývoje 
počasí. 
 
p.Havelka:  výška náspu na stavbě obchvatu je konečná nebo bude navýšena. 
                   Starosta: z 90% je tato výška náspu konečná, v určitých místech dojde pouze 
k malému navýšení. 
 
p.Pleiner: měřič rychlosti ve Vašíkově nefungoval. 
                 Starosta: firma ADSUM provedla seřízení, měřič je opět v provozu. 
 
p.Havelka: upozornil na umístění vánoční výzdoby – vloček, které jsou kryty informačním 
systémem v obci. V příští roce je nutné zvážit umístění. 
 
pí.Mesárošová: část elektrického vedení v ul.Berounská ukládaného do země bude jedinou 
akcí ČEZ nebo se plánuje i v ostatních ulicích. 



                    Starosta: projektant zpracovává uložení kabelů i v ostatních částech obce. Zda 
dojde k realizaci, nevíme. 
 
 
7. Usnesení a závěr 
Návrh na usnesení z dnešního veřejného zasedání přednesl p.Fencl, zástupce starosty. 
Předsedající p.Sklenička vyzval zastupitele k doplnění usnesení, nebylo žádných připomínek,  
proto vyzval zastupitele ke hlasování. 
                                                                                                  Hlasování + 9 
 
Závěr provedl starosta obce. Poděkoval přítomným zastupitelům a přítomným občanům za 
projevený zájem. Popřál klidné Vánoční svátky a pevné zdraví v novém roce. 
 
 
 
 
 
Karel Sklenička ………………………………… 
starosta  
 
 
Václav Fencl …………………………………… 
 místostarosta  
 
 
Alena Hlavsová ………………………………… 
místostarostka  
 
 
Alena Hlavsová   ….……………………………. 
ověřovatel  
 
 
Jiřina Věrnochová…..……………………………… 
ověřovatel 


